



INDIAN SCHOOL AL AIN

Occupational Safety and Health (OSH) General Policy

Department of Education and Knowledge (ADEK) is committed to developing and implementing the Occupational Safety and Health Management System in various activities, operations and facilities, within ADEK and the education sector in the Emirate of Abu Dhabi, as well as assuring monitoring the system performance and improvement.

ADEK has been delegated by Abu Dhabi Public Health Center to manage the implementation of the Abu Dhabi System Framework by all entities within the Education Sector.

The Occupational Safety and Health (OSH) General Policy for ADEK and the education sector in the Emirate of Abu Dhabi aims to:

- ✳ Comply with applicable local, federal, regional and international regulations, standards and best practices
- ✳ Develop a framework for setting and reviewing ADEK OSHMS objectives and targets and ensure continual improvement
- ✳ Identify potential hazards at work through regular risk assessments, risk based inspections and periodic audit, and corrective actions to be applied accordingly
- ✳ Protect and improve personnel health and safety at workplace
- ✳ Prevent incidents, work related injuries and illnesses by identifying and managing OSH risks at workplace regularly
- ✳ Ensure efficient implementation of the emergency procedures
- ✳ Provide required resources to comply with OSH requirements, and ensure best performance
- ✳ Enhance staff health and wellbeing through providing proper welfare facilities
- ✳ Ensure providing adequate OSH training and awareness programs to all employees in order to maximize their efficiency and productivity
- ✳ Maintain continuous OSH Management System review, modification and improvement to ensure effectiveness and sustainability

This policy covers and includes personnel, visitors, stakeholders, contractors, subcontractors and facilities across the education sector in the Emirate of Abu Dhabi.

السياسة العامة للسلامة والصحة المهنية.(OSH)

تلتزم دائرة التعليم والمعرفة بتطوير وتطبيق نظام إدارة السلامة والصحة المهنية في مختلف الأنشطة والعمليات والمرافق داخل دائرة التعليم والمعرفة وقطاع التعليم في إمارة أبوظبي، فضلاً عن ضمان مراقبة أداء النظام. والتحسين

تم تفويض دائرة التعليم والمعرفة من قبل مركز أبوظبي للصحة العامة لإدارة تنفيذ إطار نظام أبوظبي من قبل جميع الجهات داخل قطاع التعليم

تهدف السياسة العامة للسلامة والصحة المهنية لدائرة التعليم والمعرفة وقطاع التعليم في إمارة أبوظبي إلى:
* الالتزام باللوائح والمعايير وأفضل الممارسات المحلية والاتحادية والإقليمية والدولية المعمول .

* وضع إطار عمل لتحديد ومراجعة أهداف وغايات نظام إدارة السلامة والصحة المهنية التابع لـ ADEK وضمان التحسين المستمر

* تحديد المخاطر المحتملة في العمل من خلال تقييمات المخاطر المنتظمة، وعمليات التفتيش القائمة على المخاطر والمراجعة الدورية، والإجراءات التصحيحية التي سيتم تطبيقها وفقاً لذلك

* حماية وتحسين صحة الموظفين وسلامتهم في مكان العمل

* منع الحوادث والإصابات والأمراض المرتبطة بالعمل من خلال تحديد وإدارة مخاطر السلامة والصحة المهنية في مكان العمل بانتظام

* ضمان التنفيذ الفعال لإجراءات الطوارئ

* توفير الموارد المطلوبة للامتثال لمتطلبات السلامة والصحة المهنية، وضمان أفضل أداء

* تعزيز صحة الموظفين ورفاهيتهم من خلال توفير مرافق الرعاية المناسبة

* التأكد من توفير برامج التدريب والتوعية الكافية في مجال الصحة والسلامة المهنية لجميع الموظفين من أجل زيادة كفاءتهم وإنتاجيتهم

* الحفاظ على المراجعة المستمرة لنظام إدارة السلامة والصحة المهنية وتعديله وتحسينه لضمان الفعالية والاستدامة

تغطي هذه السياسة وتشمل الموظفين والزوار وأصحاب المصلحة والمقاولين والمقاولين من الباطن والمرافق في جميع أنحاء قطاع التعليم في إمارة أبوظبي.